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KENNISNEMEN VAN:

Het College van B&W heeft de directeur van ProRail Regio Zuid “indringend” uitgenodigd voor 
een bestuurlijk overleg. Het overleg wordt gehouden op 7 januari 2015 en wordt namens het 
college gevoerd door de burgemeester en wethouder Kool plus ambtelijke ondersteuning. 

INLEIDING 

De afgelopen periode is er herhaaldelijk contact gezocht met het Ministerie van Infrastructuur en
Milieu en ProRail om informatie op tafel te krijgen over de plannen over de hiervoor genoemde 
spoor routes. In de waarneming van het college laat de informatie zeer te wensen over, vandaar
de interventie vanuit het college om op korte termijn met de directie Zuid het bestuurlijk overleg 
te voeren.

KERNBOODSCHAP 

Wanneer er ingrijpende plannen zijn op de spoorlijnen in en rond de gemeente Neerijnen wil het
college een duidelijk inzicht in de plannen, de tijdlijn en de gevolgen van het intensiveren van 
het Spoorweg vervoer. Het college wil dat er tijdig en zorgvuldig informatie wordt uitgewisseld. 
Ook dient er ruimte te zijn om de gevolgen van de plannen en de mogelijke belasting van de 
omgeving bij te stelen tot een aanvaardbaar niveau. Tevens zal ProRail worden verzocht begin 
2015 een informatie bijeenkomst te houden voor inwoners van onze gemeente over de plannen 
rond het intensiveren van het spoorweg vervoer over de Betuwe route en over het spoor Utrecht
– Den Bosch.

CONSEQUENTIES 

Intensivering van het gebruik op de genoemde spoorlijnen zal een toename van het geluid tot 
gevolg hebben. Ook kan er sprake zijn van extra uitstoot van diesel treinen op de Betuwe route.
De onveiligheid op spoorweg overgangen kan toenemen en er kunnen zich trillingseffecten 
voordoen. Kortom voldoende aanleiding om bestuurlijk te interveniëren en met ProRail door te 
spreken over de aanpak en gewenste maatregelen, om de belasting van de omgeving en haar 
inwoners binnen aanvaardbare normen te houden.

COMMUNICATIE 

Na het gesprek op 7 januari a.s. zal het college de raad informeren over de uitkomsten en zal er
een persbericht worden opgesteld.


